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Abstract (en)
The device has several clamps (12) attached by a support arm (30) and guide member (66) to revolving elements (28) which are driven along a
closed revolving path and are mounted spaced behind each other in the revolving direction (U). The support arm and guide member are controlled
separately by a control device in order to swivel the clamps about the attachment on the support arm independently of the movement of the latter.
During each movement past a supply station (16) the clamps seize a product (18) moving it to a transfer area (20) where it is delivered to the
processing device (22). At the supply station (16) the control device moves the support arm in a direction opposite the revolving direction to reduce
the relative speed between clamp and product being seized. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Fördereinrichtung (10) weist eine Vielzahl Klammern (12) auf, die je über einen Tragarm (30) und ein Lenkorgan (66) an Umlaufelementen
(28) angelenkt sind. Die Schwenklage des Tragarms (30) ist durch die erste Kulissenbahn (34) und die Lage des Lenkorgans (66) durch die
zweite Kulissenbahn (42) getrennt voneinander gesteuert. Dies erlaubt das Schwenken der Klammern (12) auch unabhängig von einer Bewegung
der Tragarme (30). Die Klammern (12) können somit für den jeweiligen Zweck optimal gesteuert werden. Insbesondere ist es möglich, bei
gleichbleibender Geschwindigkeit der Umlaufelemente (28), die Geschwindigkeit der Klammern (12) zu verändern und gleichzeitig die Richtung der
Klammer (12) unabhängig zu steuern. <IMAGE>
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